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NASILJE Z NASMEHOM
(Mef) Policijska akcija ob gostovanju 
izolskih navijačev v Ilirski Bistrici je samo 
še dokaz več, daje naša policija trenutno še 
najbolj podobna vojski, ki jo vodijo 
rezervni poročniki, izkušeni majorji, 
polkovniki in generali pa sedijo pred 
televizorji in odločajo le še o tem, kako 
bodo porabili mesečno pokojnino.
Izkušen policist, morda celo miličnik ali 
zaščitnik, bi problem z izolskimi ribari 
razrešil v nekaj minutah. Ustavil bi avtobus 
z navijači na prvem večjem parkirišču, 
poklical vodjo poti in povedal, da so 
nekomu naredili za trideset tisočakov škode 
ter naj krivca pripeljejo na zaslišanje. 
Potem bi njim in posebej šoferju zaukazal 
naj gredo proti domu in o avtobusu z 
veselimi navijači obvestil policijske 
patrulje ob poti proti Izoli.

fC Banka Koper
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Namesto tega je nekaj deset policistov z več 
avtomobili in motorji za dobro uro zaprlo 
cesto med Ilirsko Bistrico in Podgradom, 
prerekali so se zdaj z enim, zdaj z drugim 
navijačem, pele so lisice in grožnje s 
specialci, predvsem pa je bilo veliko besed 
in razkazovanja moči, vendar nobene 
uporabe fizične sile, saj navijači enostavno 
niso dali nobenega povoda zanjo. Tako seje 
vse skupaj spremenilo v smešen a za državo 
izredno drag spektakel varovanja avtobusa 
od Podbež do Izole, ki se je v Izoli končal 
tako, da so navijači, po napotkih komandirja 
izolske policijske postaje mirno odšli 
domov.
Spektakel, ki so ga lahko spremljali 
avtomobilisti, ki so čakali blokirani na cesti 
proti Ilirski Bistrici, množica turistov, ki se je 
vračala z morja proti notranjosti države in 
številni radovedneži v Izoli je bil predvsem 
prikaz moči a hkrati nezrelosti tistega, ki je 
zaukazal takšno akcijo za obvladanje peščice 
nenevarnih navijačev. Še sreča, da ne 
kandidiramo za organizacijo evropskega 
nogometnega prvenstva saj bi morali polovico 
državljanov vpoklicati v modro uniformo.

BILO JE KAJ VIDEn
Veliko plesno tekmovanje v izolski športni 
dvorani je privabilo v dvorano veliko gledalcev in 
marsikateri funkcionar športnih klubov, ki imajo 
tam domovanje, je z zavistjo opazoval polne 
tribune in parter. Organizatorji so pokazali, daje 
mogoče celo tako neugledno in neakustično 
dvorano, kot je tista v Kraški ulici, spremeniti v 
prijeten prireditveni prostor. Seveda pa to še 
zdaleč ni zastonj in glede tega so bili organizatorji 
v povsem drugačnem položaju kot drugi izolski 
športniki. Tudi če odmislimo, da so dobili dobro 
podporo iz občinskega proračuna je treba vedeti, 
da so velik delež prispevali tekmovalci sami, saj 
je moral vsak par za vsak dan odšteti po 50 DEM, 
kar je naneslo skoraj 3 milijone tolarjev, nekaj je 
navrgla še vstopnina pa sponzorji in končno tudi 
mladoletne plesalke domačega kluba, ki so služile 
kot brezplačno vabilo na dvodnevno tekmovanje. 
Resje, marsikaj lepega in zavidanja vrednega je 
bilo videti v izolski dvorani, potem pa je prišel 
ponedeljek in v dvorano so se vrnili tisti izolski 
športni delavci, volonterji in entuziasti, katerih 
delo ne pozna bleščic, razen tistih, ki se jim po 
domače pravi znoj.

'splošno gradbeno podietjT
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ODPRTA VRATA VRTCEV IN ŠOL

V soboto, 13. maj a, smo imeli delovno soboto, 
vendar to ni bil čisto običajen dan. Na šoli 
so potekale dejavnosti za vse učence v 
različnih delavnicah.
Najmlajši so se igrali razne igre: človek ne 
jezi se, šah, ustvarjali so z lego kockami... Za 
to so se odločili zaradi zabave in ker se radi 
igrajo. Nekateri so izdelovali lutke iz blaga in 
pliša, da bi igrače podarili otrokom. Drugi so 
izdelovali Ostržke iz kartona. Najbolj so se 
zabavali pri risanju in barvanju. Malo večji so 
oblikovali s pomočjo mavca in suhega cvetja. 
Predavanje "Od oljke do olja" so poslušali 
tisti, kijih zanima pridelovanje oljčnega olja. 
Dobri športniki so se odločili za športne 
dejavnosti: igre z žogo in gimnastiko.

Na predmetni stopnji so potekale delavnice po 
predmetnih področjih. Učenci so kiparili, 
izdelovali papirnate zmaje, se preizkusili v 
poznavanju angleščine in računalništva, iz 
kuhinje je dišalo po flancatih.
V učilnici biologije so spoznavali morske 
organizme. Na ogled je bil projekt Kocka ter 
raziskovalna naloga mladih zgodovinarjev in 
seminarske naloge, nastale po ekskurziji v 
Idrijo. Zaradi dežja, so učenci, ki so se 
prijavili za Ex-tempore, ustvarjali kar v šolski 
knjižnici. Obiskovalci so si ogledali tudi 
gledališko predstavo.
Tak delovni dan nam je bil všeč, saj smo se 
veliko naučili, se tudi zabavali. Mi, novinarji, 
pa smo zbrali mnenja in misli o vsem tem.

NAjLEPSA JE PODARJENA IGRAČA
Ob tednu RK je pote kuhi tudi dobrodelna 
akcija Podarimo igračo. Mentorico 
dobrodelne akcije, Mirando Majcan, in 
predstavnico RK Izola ga. Ivančič smo 
poprosili tudi za intervju.
- Pobuda je izvrstna. Od kod vam ta ideja? 
Pravzaprav sta se tega domislili dve osmošolki, 
Melissa in Tanja. Prišli sta do mene, me vprašali, 
če bi za dan odprtih vrat lahko izvedli tako akcijo 
in seveda sem se strinjala.
- Komu so namenjene zbrane igrače? 
Otrokom številnih socialno ogroženih družin
- Ste tudi kakšno podarili ?
Seveda, in ne samo ene. Bilo jih je res veliko.

- S čim se sicer ukvarjate?
RK se ukvarja še z usposabljanjem mladih 
voznikov, organiziramo krvodajalske akcije in 
seveda še veliko drugih stvari, povezanih s pomočjo 
ljudem.
- Kaj vas v življenju najbolj razveseljuje? 
Predvsem to, da lahko pomagam ljudem.
- Kaj bi sporočili mladim?
Predvsem, naj ne gledajo na barvo kože in na 
drugačnost, saj svet "stoji" na njih 
in naj pomagajo otrokom, tako kot danes na dnevu 
odprtih vrat.
- Vaše ideje, pobude, načrti v bodoče?
Nič posebnega ni. Mogoče samo to, da bi tudi v 
prihodnje na šolah izvedli še več takšnih akcij.

Člani novinarske delavnice: 
Barbara, Mojca, Mladen iz 7.b in Tina iz 8.a razreda

VRTEC JE PRVI 
' DRUGI DOM"
VIZ Vrtec Mavrica je v soboto, 13.maja, 
predstavil svoje dejavnosti obiskovalcem, 
predvsem staršem, ki nameravajo svoje otroke 
vključiti v vrtec. Starši so se lahko o vsem, kar jih 
je zanimalo, pogovorili z delavci vrtca, poleg 
vzgojiteljic in pomočnic vzgojiteljic so bili ta dan 
na voljo ravnateljica, psihologinja, vodja kuhinje, 
referentka za obračun obskrbnin in obe vodji 
enote, pripravili pa so tudi publikacijo z opisom 
vseh programov.
Otroci so se medtem lahko igrali ali se vključili 
v različne delavnice. V enoti Livade so tako med 
drugim spoznavali nenavadne likovne tehnike, 
se pogovarjali o prometu, urili v matematičnih 
predstavah, konstruirali, se igrali z vodo, 
telovadili in plezali po pravi plezalni steni. 
Zanimivo je bilo opazovati najmlajše, kako so z 
moko polnili balončke in s pomočjo staršev 
izdelali antistresno igračko.
V enoti Školjka so razstavili svoje lutke, tudi 
tiste, ki so stare že preko 40 let. V glasbeni 
igralnici so malčki s pomočjo inštrumentov 
pripravili spremljavo za znano skladbico, v 
fotografski delavnici so starši pozirali svojim 
otrokom kot fotomodeli, kasneje pa pobrskali 
med starimi fotografijami in obujali spomine na 
čase, ko so še sami hodili v vrtec.

Ravnateljica vrtca 
Tatjana Kodarin 
nam je povedala, 
da so si starši lahko 
ogledali prostore in 
opremo ter se 
seznanili s ponudbo 
vrtca. Z naslednjim 
vrtčevim letom 
2000/2001 se 
uvajajo tudi novi 
normativi, ki bodo 
zmanjšali število 
otrok v oddelkih, 
zato ne pričakujejo 
težav povezanih s 
padcem natalitete 
in s tem 

zmanjševanjem oddelkov. V prvem starostnem 
obdobju (1-3 leta) bo tako največ 12 otrok, v 
drugem (3 -7 let) pa 22 otrok. Za vsako skupino 
otrok bosta, kot 
doslej, skrbeli
vzgojiteljica in njena 
pomočnica.
Predstavitev, ki so jo
poimenovali Dan m*
odprtih vrat, so v taki ? j
obliki pripravili letos 
prvič in bili kljub 
slabemu vremenu 
zadovoljni z obiskom.

Barbara Dobri la
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NOVO IZ KOMUNALE
Ob akciji Cvetje za lepšo Izolo so v javnem podjetju Komunala Izola 
pripravili tiskovno konferenco na kateri so predstavili nekatere aktivnosti 
in načrte podjetja v tem letu in v bodoče.
Ob tem je direktor Marino Domio povedal, da je bila spomladanska akcija 
zbiranja odpadkov še uspešnejša od prejšnjih, saj so odpeljali za 19% več 
odpadkov kot jeseni in skoraj 50 odstotkov več kot pred letom dni. Vsega 
skupaj so odpeljali 333 zabojnikov različnih odpadkov.
SUBVENCIONIRANE CENE ZA KMETE
Delavci Komunale so predstavili tudi najnovejšo investicijo, traktor - 
mulčer, ki sta ga skupaj kupila Občina Izola in Komunala, vreden pa je 
9,4 milijona tolarjev. Občina je svoj delež (4,5 milijona tolarjev) 
namenila iz sredstev kmetijskega fonda, da bi tako kmetom omogočila 
čiščenje teras in dovoznih poti, saj stroj melje travo in podrast ter drobi 
vejevje. Cena bo subvencionirana in sicer 1.600 tolarjev na uro, glede 
na dosedanje stroške z vzdrževanjem takšnih poti pa se bo amortiziral v 
dveh letih.
AKCIJA OČISTIMO OBALO
Tudi letos pripravljata Komunala in Občina tradicionalno očiščevalno 
akcijo od Simonovega zaliva do belih skal. Akcija se bo začela to 
soboto, 13. maja ob 10. uri na plaži v Simonovem zalivu, poleg 
občinske uprave pa so na akcijo povabili tudi vodstva političnih strank, 
predsednike svetov krajevnih skupnosti in občinske svetnike. Verjetno 
se bodo pridružili tudi najodgovornejši turistični delavci.
KAMNITI KOŠI ZA SMETI
Ko bo na območju do belih skal potekala očiščevalna akcija bodo tam 
že postavljeni prvi koši za smeti narejeni iz naravnega kamna. Te dni 
jih dograjujejo, z njimi pa bodo plaži ohranili njeno naravnost in hkrati 
zagotovili višji standard kopalcem in obiskovalcem te divje plaže. Med 
San Simonom in Hotelom Delfin bodo postavili tudi dodatne koše za 
smeti.
NOVI SMETNJAKI STAREGA MESTA

Novi smetnjaki, ki so zdaj nameščeni v starem 
delu mesta niso ravno spomeniško prilagojeni 
starim fasadam, zato jih bodo zamenjali novi, ki 
so jih, tako kot koprski komunalci, naročili v 
Italiji in jih uporabljajo v mnogih mediteranskih 
mestih. Koši so nekoliko večji od sedanjih, 
pločevinasti in primerni za rokovanje, vsekakor 
pa bodo olepšali podobo starega mesta. 
Dosedanje smetnjake bodo postavili v nova 
naselja: Livade in v Jagodje.

PLASTIČNI ZABOJNIKI
Skupaj s koprskimi kominalci so naročili tudi večjo količino plastičnih 
zabojnikov, ki bodo v starem delu mesta zamenjali dosedanje kovinske 
zabojnike. Novi zabojniki bodo odpornejši, uporabljati pa naj bi jih 
začeli že do konca junija, ko bodo priredili dvižno ročico na 
smetarskem avtomobilu. ________

:

EUROBUS PRIHAJA
V toku procesa vključevanja v Evropsko unijo smo državljani vse 
pogosteje deležni raznih komunikacijskih akcij, katerih namen je 
informiranje o načinu delovanja ter ureditvi omenjene zveze držav, katere 
del bo v bližnji prihodnosti, kot kaže, tudi naša država.
Na Uradu za informiranje RS so v ta namen uporabili kar avtobus, ki 
bo preurejen v informacijsko pisarno in potujočo knjižnico, v času 
med 8.majem in ló.junijem, obiskal 36 slovenskih krajev. Med njimi 
tudi Izolo, kjer se bo ustavil v četrtek, med 9. in 19.uro, na ploščadi pred 
parkom Pietro Coppo.
Krajani boste lahko obiskali avtobus, kjer boste izvedeli marsikaj o 
Evropski uniji ter slovenskem vključevanju vanjo, prejeli 
informacijsko gradivo, lahko pa boste tudi pobrskali po spletnih 
straneh o EU. Osebje avtobusa bo tudi na voljo za odgovore na razna 
vprašanja, ki bi vas utegnila zanimati.

v A/ J računalniške storitve

Izdelava in vzdrževanje 
računalniških programov

Goran FRANOVE sp, / Izola

tel.: 066/ 600 850 
GSM: 041/ 628 507

•Lb?Obračun 
Obračun plajc 
Davčna naplofc? 
Bilanca st'

a

2000 CVETLIC 
ZA 2000IZOLANOV
Kaj reči drugega kot to, 
da je bila tudi letošnja 
akcija razdelitve
lončnic za okrasitev 
balkonov in okenskih 
polic, več kot uspešna.
Cvetlice so izginile v 
nekaj minutah, nekaj zabojnikov je šlo v javne ustanove (dom 
upokojencev itd.), nekaj pa so jih prihranili tudi za tiste, ki dopoldne 
delajo in ne morejo priti po cvetje. Zato bi v bodoče morda kazalo 
premakniti čas razdelevanja na popoldansko uro, ko bi lahko prišli tja 
tudi tisti, ki so dopoldne v službi.

Takole so zapisale zadovoljne 
stanovalke izolskega doma 
upokojencev: "V petek, 15. 
maja je izolska županja Breda 
Pečan predala cvetoče lončnice 
za okrasitev balkonov in 
domskega vrta našima 
neutrudnima vrtnarkama 
Marjetki in Štefaniji. Njej in 
organizatorjem akcije se za 
sprejem in darovano cvetje 
zahvaljujemo v imenu vseh 
stanovalcev in delavcev doma 
upokojncev Izola".___________

IZOLA BO ZELENO MESTO
V Komunali so se odločili, da bodo hortikulturno uredili in namakali 
park Pietra Coppa in zelenico ob Sončnem nabrežju. V Coppovem 
parku (pri Košakih) pa naj bi postavili tudi manjšo uto za godce ob 
nedeljskih koncertih in drugih priložnostih. Na tiskovni konferenci so 
še povedali, da si bodo prizadevali urediti nasutje pred hladilnico, ki 
zdaj ni ravno v ponos sicer urejeni pešpoti med starim mestom in 
Simonovim zalivom.

GRADBIŠČE - PARKIRIŠČE
Včeraj so na gradbišče severnega parkirišča v Livadah prišli prvi 
gradbeni stroji, v dveh mesecih pa naj bi tam zraslo urejeno 
parkirišče s 110 parkirnimi prostori, ki jih to izolsko naselje še 
kako potrebuje.
Seveda bo zaradi teh del parkiranje na sedanjem neurejenem parkirišču 
omejeno in ovirano, vendar gre za žrtev, ki jo bo treba prenesti, saj je 
urejanje parkirišča tudi ena od zahtev prebivalcev tega dela Izole, zato 
investitor in izvajalci računajo na razumevanje tistih, ki ste doslej 
parkirali na omenjenem zemljišču. V uradu za komunalni razvoj 
upajo, da bodo do konca del (druga polovica julija) uspeli tudi 
asfaltirati del makadamskega cestišča pri osnovni šoli. Skupna 
vrednost del, ki obsegajo kompletno odvodnjavanje, asfaltiranje in 
ureditev parkirišča znaša 15,5 milijona tolarjev.

>GRAIIS 
POVEČAVA <

V

Ob razvijanu filma in izdelavi slik Vam 
PODARIMO brezplačno POVEČAVO 
______ posnetka po vaši izbiri!

Povečavo JUMBO FORMATA
(13 x 18 cm) vam naredimo za samo

65 SIT!

Fotoqrafije lahko naredimo z
BELIM ROBOM !

Tel.: 066 647 -050, Drevored l.maja 4a, Izola 
Tel.: 066/ 646 - 211, HTP San Simon, Morava 25
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NIČ VEČ S.P.- JEV 
ZA SOBODAJALCE
V ponedeljek se bodo na delovnem sestanku 
srečali izolski sobodajalci, ki so organizirani 
v sekcijo sobodajalcev pri Turističnem 
društvu Izola. Gre za pomembno delovno 
srečanje na katerem bodo, po besedah 
predsednika sekcije, Egidia Krajcarja, 
izvedeli marsikaj zanimivega v zvezi s 
predpisi o sobodajalstvu.
Med temi je posebej zanimiva sprememba 
zakonodaje, ki sobodajalcem omogoča da 
poslujejo tudi če niso organizirani kot 
samostojni podjetniki. Kot je znano je pred leti 
začel veljati zakon po katerem je bila takšna 
organiziranost obvezna, sobodajalci so imeli s 
tem veliko dela in stroškov, zdaj pa te obveze 
nenadoma ni več.
Nekaj novosti je tudi v zvezi s kategorizacijo 
in vodenjem evidenc, za strokovnost 
informacij pa bodo poskrbeli strokovnjaki iz 
Ministrstva a finance in Ministrstva za malo 
gospodarstvo in turizem, ki se bodo udeležili 
srečanja v Izoli. Poleg tega bodo predstavniki 
izolske policijske postaje sobodajalce 
seznanili z ukrepi za večjo varnost med 
turistično sezono, govora pa bo tudi o 
sodelovanju z občinskimi redarji in 
inšpektorji.
Glede na vsebino in goste so sobodajalci 
vljudno vabljeni na sestanek, ki bo v prostorih 
gostinske šole v ponedeljek, 22. maja ob 19. 
uri.

OLJKARSKI DNEVI
Letošnji Dnevi oljk se bodo zgodili v soboto, 3. in 
nedeljo 4. junija. V soboto bo v Kortah vrsta 
tradicionalnih prireditev, v nedeljo pa se bo 
dogajanje preselilo v Cetore.
Prvega dne bo v Kortah okrogla miza na temo 
Geografsko poreklo oljčnega olja slovenske Istre, 
ki mu bo sledil 16. redni zbor oljkarjev slovenske 
Istre. Četrtošolci bodo tekmovali v kvizu: Oljka ali 
te poznam, pripravili pa so tudi razstavo in turnir v 
malem nogometu.

DOM IN ČISTILNA NAPRAVA
V nedeljo 4. junija bodo v Cetorah uradno odprli 
prenovljen Zadružni dom, ki so ga takorekoč na 
novo zgradili s pomočjo sredstev CRPOV in 
Občine Izole ter nekaterih sponzorjev in bo 
zagotovo predstavljal pomembno stičišče 
družbenega dogajanja v tej vasi. Slovesnost 
sovpada z dnevi oljk, ki se bodo začeli dan pred tem 
(sobota, 3. junija) v Kortah. V nedeljo bo v Cetorah 
tudi tradicionalna sagra.
Prav zdaj pa se v 
Cetorah priprav
ljajo tudi na 
gradnjo lokalne 
čistilne naprave na 
katero bodo lahko 
priključili 150
gospodinjstev.

MLADI RAZISKOVALCI 
SE PREDSTAVLJAJO
V letošnjem letu poteka že sedmo leto zapored 
Srečanje mladih raziskovalcev obalnih občin, na 
katerem sodelujejo učenci osnovnih in srednjih 
šol z raziskovalnimi nalogami s področja 
naravoslovja in družboslovja. V letošnjem letu je 
na Znanstveno raziskovalno središče RS v 
Kopru, pod okriljem katerega srečanje poteka, 
prispelo 25 raziskovalnih nalog, od tega 13 
osnovnošolskih in 12 srednješolskih.
Izmed izolskih šol so raziskovalne naloge 
izdelali le dijaki SGTŠ, med oddanimi 
nalogami pa tudi letos ni zaslediti naših 
osnovnih šol. Mladi raziskovalci bodo svoje 
delo predstavili v četrtek, 18.maja ob 15. uri na 
koprski Gimnaziji. Komisija bo izbrala 
najboljše naloge v 4 kategorijah, ločenih na 
področje naravoslovja in družboslovja na 
osnovnošolskem in srednješolskem nivoju. 
Dijaki SGTŠ so v svojih nalogah obdelali 
naslednje teme: 'Tradicija v koraku s časom" in 
"Kulinarika v Posočju", pod vodstvom 
mentorice Alenke Lodrant ter " Pouk 
književnosti v srednjih šolah" pod vodstvom 
mentorice Bojane Milutinovič.
Razglasitev najboljših bo čez teden dni. (K.B.)

RIBARI ZBRALI
Gostovanje izolskih nogometašev in njihovih 
navijačev v Ilirski Bistrici se je končalo 
povsem drugače od načrtovanega. 
Nogometaši so se bali za rezultat pomembne 
tekme v boju za obstanek a so se končno 
veselili nepričakovane zmage, navijači pa so 
se veselili nedeljskega izleta, končalo pa se je 
z blokado avtobusa, lisicami, prerekanjem s 
policisti in končno veličastnim policijskim 
spremstvom do Izole. Za korektnost 
obveščanja o dogodku najprej informacija, ki 
so jo v zvezi s tem dogodkom prejeli iz 
postojnske policijske uprave.

"Policisti iz Ilirske Bistrice bodo zoper E.P. 
starega 25 let, doma iz Izole, podali kazensko 
ovadbo, ker je po končani nogometni tekmi NK 
Ilirska Bistrica : MNK Izola brcnil v vozilo 
občana iz Ilirske Bistrice in na vozilu povzročil za 
30.000 tolarjev škode. Ko so policisti v bližini 
Podgrada ustavili avtobus z navijači MNK Izola, 
da bi prijeli storilca, ki je poškodoval vozilo, je 
več navijačev začelo zmerjati policiste. Šest 
navijačev bodo zaradi kričanja in zmerjanja 
policisti prijavili sodniku za prekrške. "

Tako torej policija. Toda vsak dogodek ima najmanj 
dve plati, zagotovo pa takšen v katerega so na eni 
strani vpleteni varuhi reda na drugi pa obtoženi 
občani. Zato smo na pogovor povabili predsednika 
društva Ribari, Mitjo Cergola - Mičota, ki je bil 
tudi sam udeleženec in na nek način tudi vodja 
izleta v Ilirsko Bistrico.
- Po dolgem času ste se Ribari vrnili k 
nogometu?
- Ni nas bilo pet let, od izpada iz 1. slovenske lige 
in razpada kluba. Zdaj je nastal nov klub, nova je 
tudi klubska uprava, ki ima po našem mnenju prave 
cilje, saj vztraja na vzgoji mladih in ohranjanju 
nogometne tradicije v Izoli. Zdaj ko se borijo za 
obstanek v 3. ligi so nas prosili za pomoč, 
priskrbeli so nam avtobus za odhod na gostovanje 
in ker menimo, da so njihovi cilji zdravi smo se 
odločili, da jim pomagamo do konca tega 
tekmovanja. Tudi na tekmi v ILirski Bistrici se je 
pokazalo, da je to koristno saj so osvojili 
pomembno zmago.
-Na sami tekmi ni bilo kakšnih incidentov?
- Absolutno nič. Tam je vsak kupil svojo vstopnico, 
redar nas je opozoril, da imamo rezerviran naš 
prostor, med polčasom smo se pogovarjali z 
domačini in nasploh ni bilo nobenih izgredov. 
Seveda pa smo naredili pravi navijaški spektakel.
- Koliko vas je bilo?
- Bilo nas je za poln avtobus, vsega skupaj 48, od 
tega nekaj najstnikov, večinoma pa izkušeni 
navijači, ki želimo pomagati moštvu, ki ga 
spremljamo, predvsem pa ne škoditi dobremu 
imenu Izole, saj jo na nek način zastopamo.
- Tudi po tekmi, kljub porazu domačih, ni bilo 
nobenih težav?
- Sploh ne. Seveda smo se veselili in počasi šli k 
avtobusu. Nekateri so bili tam prej, mi iz vodstva 
smo šli zadnji, ker smo se pogovarjali s 
predstavniki kluba.Potem so nenadoma prišli 
policaji in rekli, da moramo takoj vsi na avtobus in 
na naše presenečenje smo že tam dobili spremstvo 
pred avtobusom. Po nekaj kilometrih, pri odcepu za 
Podbeže pa nas je čakala blokada na cesti, ki je bila 
tam že vnaprej pripravljena. Mi iz vodstva nismo 
niti dobro vedeli, kaj je bil razlog za blokado. 
Policisti so zahtevali vodjo navijačev in mi dali 
ultimat naj v petih minutah pripeljem tistega, ki je 
povzročil incident. Bil sem presenečen, ker o tem 
nisem nič vedel a so mi povedali, daje prisoten tudi 
lastnik poškodovanega avtomobila, ki bo lahko 
pričal proti navijaču. Seveda tisti, ki so vedeli, kaj 
se je zgodilo, niso bili pripravljeni izdati prijatelja, 
mi pa o incidentu nismo nič vedeli.

UPOKOJENCI SO BILI ŠPORTNIKI
Nekaj manj kot 300 upokojencev iz desetih 
primorskih občin se je v soboto udeležilo 
Športnih iger upokojencev Primorske, katerih 
organizatorje bilo tokrat Društvo upokojencev 
iz Izole. Kljub napovedanemu in 
uresničenemu slabemu vremenu so prišli v 
Izolo vsi športniki in spremljevalci, ki jih je v 
hotelu Delfin najprej pozdravil predsednik DU 
Izola, Stanislav Jenko, nato pa so se odpravili 
vsak na svoje tekmovališče: balinarji v Koper,

kjer imajo pokrito igrišče, šahisti v društvene 
prostore, strelci v strelski dom, reševalci 
križank na šolo, tekmovalci v pikadu pa v 
dvorano Arrigoni.
Boji so bili napeti in včasih seje zdelo, kot da 
gre za prvoligaške tekme, končno pa je 
posijalo še sonce in ob zaključku je bilo 
veselo, kot da bi bili vsi zmagovalci. Tako je 
ob zaključku povedala tudi županja Breda 
Pečan, slovesnost pa se je zaključila z znano 

? zborovsko pesmijo Vstala
| Primorska, ki soji pritegnili

.G M prav vsi prisotni.
Povejmo še, da so bili 
skupno najboljši izolski 
upokojenci, ki so zmagali v 
balinanju pri moških in v 
pikadu za ženske. Drugi so 
bili Novogoričani, tretja pa 
Idrija. Sicer pa so bili v 
šahunajboljši Novogoričani, 
v streljanju Tolminci, v 
reševanju križank pa 
Postojnčani.
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- Kakšen incident se je sploh zgodil?
- Po pripovedovanju tistih, ki so bili zraven je bilo 
tako-le: avtobus je bil parkiran kakšnih 100 metrov 
pod stadionom v Trnovem. Avtobus je zasedel malo 
več kot pol vozišča in nekateri navijači so sedeli na 
pokrovu prtljažnika, tako da je bilo treba zapeljati 
malo okoli njih. Avtomobili so normalno peljali 
mimo, le nek voznik jim je skoraj zapeljal po nogah, 
kar so pospremili z glasnimi opazkami in žvižgi. 
Lastnik avtomobila je ustavil, izstopil in nekaj 
odvrnil tam prisotnim, nakar je bil deležen še več 
opazk, vendar zgolj besedno, brez kakršnihkoli 
resnih groženj. Kazalo je, da bo vendarle odpeljal 
naprej a je spet nekaj govoril proti skupini 
navijačev, takrat pa je eden od njih brcnil v avto, češ 
naj vendar odpelje. To dejanje smo kasneje v 
društvu obsodili in žal nam je, da nismo bili mi iz 
vodstva zraven, ker bi lahko stvar preprečili, toda 
dejansko nismo pričakovali nič takšnega, saj je bilo 
razpoloženje izrazito mimo in veselo.
- Očitno je voznik to brco prijavil.
- Tako so rekli tudi policisti, škoda pa naj bi po 
njihovi oceni znašala kakšnih 30 tisoč tolarjev. 
Verjetno gre za kakšno udrto pločevino ali kaj 
podobnega.
- Vrnimo sc k blokadi na cesti.
- Torej, cesta med Ilirsko Bistrico in Podgradom je 
bila zaradi tega dogodka blokirana eno uro, blokirali 
pa sojo policisti s svojimi avtomobili. Zahtevali so 
naj jim izročimo navijača in ker to ni bilo mogoče so 
sami, skupaj z voznikom, odšli na avtobus. Voznik 
ga je spoznal in mimo so ga odpeljali z avtobusa, 
brez kakršnegakoli oviranja s strani navijačev, ki so 
vse skupaj pospremili le s ploskanjem in kakšno 
opazko. Odpeljali so ga z avtzobusa, ga posadili v 
njihov avto in ga na naše presenečenje takoj 
uklenili. Takrat pa smo mi zahtevali naj ga takoj 
odklenejo, saj ni ogrožal nikogar, ni se niti upiral in 
ni imel namena kam bežati. Predlagali smo naj ga 
tam ali v Ilirski Bistrici zaslišijo in naredijo 
zapisnik, mi pa ga bomo počakali na Kozini, kjer 
smo bili dogovorjeni z nogometaši, ki so šli s svojim 
avtobusom. Po dolgih pregovaijanjih smo se tako 
tudi dogovorili, si segli v 
roke, potem pa so prišli eni 
novi policisti in je to 
propadlo.
- Koliko policistov je bilo 
takrat tam?
- Po našem mnenju kakšnih 
10 do 15, vendar so 
prihajali novi in novi.
Nekaj so omenjali še 
specialci, ki da nas bodo 
spravili v red, medtem pa je 
promet stal in nam se je 
zdelo vse skupaj že tako 
smešno, da so se nekateri 
kar slikali pred policijskim 
avtomobilom, kar sedaj 
skušajo policisti tolmačiti

tako, kot da smo mi za eno 
uro blokirali cesto. Ves 
čas smo bili pri avtobusu, 
nismo hodili k 
avtomobilom, ki so tam 
čakali na razplet in sploh 
nam niso mogli očitati nič 
"divjaškega". Vse skupaj 
se je vleklo, nismo vedeli 
kdo tam vodi akcijo, 
čakali smo komandiija pa 
kriminalista in ne vem še 
koga. Šlo je za različne 
besedne igre v stilu: "Vi 
niste kriminalci, ker 
nimate kriminalistične 
šole" in podobno. Končno 
je padla komanda naj 
gremo v avtobus in ker 

smo za to potrebovali kakšnih pet minut so to 
izkoristili za prekinitev dogovora in smo spet nekaj 
oziroma nekoga čakali. Potem so le prišli in nam 
ter šoferju naročili, da moramo naravnost v Izolo, 
medtem ko bo šel "krivec" za incident z njimi v 
Ilirsko Bistrico. Tako smo se končno premaknili, 
seveda ob dobrem spremstvu, ki se je po poti še 
krepilo. Vsega nismo niti vedeli, vendar smo proti 
koncu imeli v spremstvu že šest policistov na 
motorjih, tri policijske avtomobile spredaj in tri 
zadaj, na Kozini je prišla še marica, nad nami pa je 
letal helikopter, čeprav je bil tam veijetno zaradi 
prometa in ne zaradi nas.
- Vseeno ste se ustavili na Kozini.
- Eden od naših je zahteval, da ga šofer pusti na 
WC, tam pa so ga takoj prevzeli policisti in ga 
pospremili v marico. Moram povedati, da je bil ta 
postopek korekten in tudi sicer ni bilo tudi s strani 
policije kakšnih nekorektnosti z izjemo tega, da so 
na začetku uporabili lisice. Tako smo v tem 
spremstvu potovali proti morju, nasproti nam pa 
kolona turistov, ki je verjetno začudeno gledala kaj 
se dogaja. Baje se v Kozini že govori, da so 
policisti ustavili poln avtobus romunskih beguncev.
- Končno ste prišli do Izole.
- Prišli smo do Ladjedelnice in ko smo izstopili 
smo videli, da je bilo v smeri proti Kopru kakšnih 
50 policistov, k nam pa je prišel komandir izolske 
policijske postaje, ki nam je naročil naj se 
razdelimo v skupine in naj gremo domov. Nihče ni 
imel nič proti temu, spoštovali smo ta dogovor in 
preprosto odšli vsak na svojo stran.
• Kaj je bilo s tistima, ki so ju policisti zadržali?
- Prvega so kmalu zatem izpustili brez posebnega 
zaslišanja in je moral klicati dekle, da ga pride 
iskati v Ilirsko Bistrico, drugega so izpustili v 
Kopru. Z obema so korektno ravnali.
- Kakšne bodo posledice?
- Prebrali smo, da je podanih šest ovadb, verjetno 
proti tistim, ki smo bili legitimirani. Kot so nam 
naslednji dan povedali na izolski policijski postaji 
so ti postopki stekli in veijetno se bomo morali 
zagovarjati na sodišču.

I

- Ste v desetih letih obstoja Ribarov že imeli 
takšne težave?
- Bila so leta, ko so nas držali na vrvici, vendar 
nismo znani kot napadalna navijaška skupina. Res 
pa je, da smo ocenjeni kot najbolj vesela skupina in 
doslej smo imeli eno samo kazensko prijavo, ko je 
eden od navijačev na rokometni tekmi v Kozini 
skočil čez ograjo, vendar tudi v tistem primeru ni 
šlo za pretep ampak za nedisciplino. Dejansko 
imamo v članstvu ljudi, ki jim lahko očitajo 
veseljaštvo, glasnost, izvirno petje in bogat dekor, 
zagotovo pa ne nasilniško obnašanje, čeprav se 
znamo braniti, če smo napadeni.

NEVARNOST PA TAKA
"Ribari niso le mladoletniki brez vzgoje in brez dela. 
Smo tudi tisti, ki gremo proti tridesetim in čez, smo 
poročeni, zaposleni in odgovorni ljudje. 
Nesprejemljivo je, da nas imajo za bando nasilnežev 
in se tako obnašajo do nas. Z nekaj pametnimi 
besedami bi izkušen policaj lahko vse uredil v par 
minutah, tako pa je šlo za navadno razkazovanje 
moči V takšnih pogojih je reakcija lahko hitra in 
težko obvladljiva. Posnetki divjanj navijačev po 
Evropi so dovolj zgovorni', je povedal eden od 
starejših udeležencev izleta in dolgoletni član 
ribarov, ki še nikoli ni imel opravka s policijo.
O tem, kako nevarna skupina so pa še zanimivost: 
"Eden od članov je s seboj prinesel tudi domačo 
salamo pa v celem avtobusu nismo našli niti enega 
noža ali kakšne stvari, ki bi bila nožu podobna, da bi 
jo lahko narezali Tako nevarni smo.r'

MAČJA MORALA

Nasproti občinske stavbe so lepega jutra občinski 
delavci opazili kartonasto škatlo s petimi mačjimi 
mladiči, ki jih je nekdo tam preprosto odložil. 
Mehke dušice so dvignile vik in krik, končno je 
informacija o najdencih prišla do občanke, ki je 
pred kratkim v Mandraču predlagala nekaj rešitev< 
za potepuške mačke. Pobrala je muce in jih odnesla 
na varno, na občini pa so ji ponudili pomoč pri 
iskanju novih lastnikov. Toda želje so eno, stvarnost 
pa drugo. Pomoč se je končala s 15 tisočaki za 
mačjo hrano, to pa problema seveda ne reši, saj 
mladiči potrebujejo gospodarja, sicer bodo še 
povečali krdelo mačjih klošarjev. Zato velja 
ponovno spomniti na to, da se je treba problematike 
mačk lotiti sistematsko, dobrim ljudem, ki bi vzeli 
res lepe muce pa svetujemo, naj pokličejo na 
uredništvo, te vnaprej hvala.
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NOGOMET-2. DL 
TOKRAT POVPREČNO 
AVTOPLUS:ESOTECH ŠMARTNO 0:3 
(0:01
Avtoplus Korte: Frankarli 6,5, Sotlar 6, 
Šorgo 6, Furlanič 5,5, Omanovič 6, 
Vučenovič 5 (Božič 5,5), Kariž 6, 
Gregorič 6,5 (Mulalič 5,5), Malikovič 6, 
Bogdanovič 6, Peršič 6 (Dovžak -)
Tekma v Izoli je bila bolj uspavanka kot 
resno prvenstveno srečanje. Domači so v 
začetku še skušali doseči novo zmago, 
toda Sotlar, Gregorič in Peršič so svoje 
priložnosti zamudili. Zato pa so bili proti 
koncu vse nevarnejši gostje, ki so petnajst 
minut pred koncem prvič zadeli mrežo 
dobrega Francarlia, nato pa dosegli še dva 
zadetka in igralcem Kort vzeli še zadnje 
sanje na morebitno rešitev.
V naslednjem krogu bodo Kortežani igrali 
v gosteh proti Zagorju.
NOGOMET-3. DNL
NK II. BISTRICA : MNK IZOLA 0:1(0:01
MNK IZOLA: Sirotič 7, Zajc 6 
(Gavrič - ), Škropeta 6, Markežič 5,5, 
Božič 7, Cavar 7, Bašič 7, Zaič 6,5 
(Maletič 6), Mujkič 6, Hasanagič 6, 
Apollonio 6,5 (Hasič 7,5)
Izolani so pomembno tekmo za 
obstanek v tretjeligaškem tekmovanju 
odigrali dobro in si povečali možnosti 
za obstanek. V veliko pomoč so jim 
bili Ribari, ki so naredili v Ilirski 
Bistrici pravo fešto, toda bolje so 
začeli domačini, ki so nekajkrat 
nevarno ogrozili gol Sirotiča, ki je 
sicer zelo dobro branil. Domači so 
ponovno nevarno pritisnili ob začetku 
drugega polčasa, potem pa jih je 
presekal zadetek Hasiča in do konca so 
se le težko zbrali. Imeli so sicer nekaj 
možnosti a so Izolani vzdržali in tri 
pomembne točke so potovale k morju. 
Izolane zdaj čakajo odločilne tekme, 
kjer morajo za zanesljiv obstanek 
doseči tri zmage, kar seveda ne bo 
lahko. Že v nedeljo se bodo pomerili 
doma z Idrijo, kije premagljiva, tako da 
bo verjetno najpomembnejše 
gostovanje v predzadnjem kolu. 
Navijači ste seveda vabljeni, da 
pomagate izolskemu moštvu v boju za 
obstanek.

AVTOMOBILIZEM 
JEREB NAJHITREJŠI A DRUGI
Na tradicionalnem reliju Saturnus, ki je letos 
potekal v glavnem v hrvaški Istri, zadnji 
brzinec pa je bil v Kopru jc Andrej Jereb 
navduševal s svojo novo Ibizo, toda predrta 
guma in okvara sklopke sta ga potisnila daleč 
nazaj na lestvici. Tako je moral skupno 
zmago prepustiti Peljhanu, ovenčal pa se je z 
zmago najhitrejšega na hitrostni preizkušnji v 
Kopru in si priboril lepo nagrado.
Zadovoljen je bil tudi s skupnim tretjim 
mestom, kar so dobri obeti pred 
nadaljevanjem sezone.

KAPUČINO

Namizni Tenis 
1.SNTL- članice
V sopbot se je pričela sezona v prvoligaških namiznoteniških 
tekmovanjih. Izolanke so igrale prvo tekmo na Ptuju proti PCtOVijiza 
peto mesto v državnem prvenstvu. Končni rezultat je bil 6:2 za ekipo 
domačink. Najboljša pri Izolankah je bila tudi tokrat 13113 Ludvik, ki 
je ekipi prinesla dve zmagi in dvoboj v celoti odigrala kot se spodobi 
za prvo ligo. Zelo dobro je tokrat igral tudi par Tina Ncmamik / Jana 
Ludvik, ki je že vodil 1:0 in 19:16, nato pa nesrečno izgubil. Za ekipo je 
nastopila še Malika JaUŠCVaC. ki je dvoboj odigrala zelo borbeno in 
pokazala kar trenutno zmore. Na končuje potrebno povedati, daje 
ekipa Arrigonija dala res vse od sebe in zadovoljila tako z igro kot 
tudi s pristopom.

BALINANJE -1. DRŽAVNA LIGA 
ANTENA H : JADRAN IZOLA 8:16
V obalnem derbiju na Belem križu so Izolani zasluženo zmagali in 
so po dveh kolih v vrhu balinarske lestvice prvoligaškega 
tekmovanja. Bambič JOŽB je prispeval kar 6 točk (enojka 13:3, 
preciznost 8:5, igra v krog 21:18). VladO Šllkljan je prispeval 4 točke 
(enojka 13:3 in precizno izbijanje 17:8). Dve točki so prispevali: 
Daniel Stupan v hitrostnem izbijanju (38 22), štafeta Stupan - Čeligoj 
(26:21) in Tadej Kontič z igro v krog (22:21).
To kolo so izolski balinarji prosti, čez 14 dni pa se bodo doma 
pomerili z ekipo Bistrice iz Tržiča. Balinarji se zahvaljujejo 
Fotooptiki Rio za sponzorstvo v tej tekmovalni sezoni.

ROKOMET- ŽENSKE
R. Daewoo Izola: Velenje 27:20 (12:171
Bajc Daewoo Izola: Šmitran B., Stubelj 
1, Adamič 5(1), Kovljenič , Petrinja 5, 
Božič P., Božič T., Šmitran D. 1, 
Bošnjak M. 10(3), Mitruševska 1, 
Bubola, FImjič 1, Čvorak 3 
Izolanke so zapravile priložnost, da bi 
prvenstvo zaključile z zmago v svoji 
dvorani. Tekma se je pričela s polurno 
zamudo, zaradi gostij, ki so obtičale v 
gneči na cesti. Domača ekipa je 
nastopila tudi precej oslabljena, saj sta 
manjkali Katja Višnjevec in Sabina 
HOdŽiČ Kljub temu, da so imele na 
razpolago malo časa za ogrevanje so 
gostje začele veliko bolje in si počasi 
priigrale v 26 minuti prvega dela tekme 
že 8 zadetkov prednosti (7:15). Šele tu 
so se domače nekoliko prebudile in v 
zaključnih minutah vodstvo gostij 
nekoliko omilile.
Drugi počas smo videli neko drugo 
moštvo, saj so Izolanke, predvsem po 
vstopu BubOle v vrata vztrajno lovile 
gostje. Rezultat se je nižal in v 54 
minuti so varovanke trenerja Borisa 
čuka le dohitele Velenje na 25:25 z 
zadetkom Adamičeve Sledile so 
razburljive zaključne minute v katerih 
pa so gostje le zbrale dovolj moči in na 
koncu slavile.
Kljub temu, da so imele priložnost, 
Izolanke niso uspele nikoli povesti. 
Zadnji zadetek so gostje doegle minuto 
in pol pred koncem. Domače so nato 
najprej vrgle žogo v out in zapravile 
prvi napad za izenačenje. Po napaki 
gostij v napadu pa j c JukiČeva obležala 
na tleh in sodnika sta prekinila hiter 
protinapad domačih, ki so v 

nadaljevanju odigrale slabo in Lakičeva 
je zadnji strel HmjiČeve iz neizdelane 
akcije z lahkoto obranila in prinesla svoji 
ekipi nov par točk.
Mia Bošnjak:"Začele smo nekoliko slabše 
in dovolile Velenju da povede. V 
nadaljevanju je bilo precej bolje in smo 
jih lovile in ulovile. Na koncu pa nam je 
zmanjkalo izkušenj, napravile smo 
preveč napak, kar so gostje izkoristile in 
zasluženo zmagale."
Bojan POŽun"Poznalo seje, da sta ekipi 
nastopili oslabljeni. Zato smo videli 
slabo tekmo, v kateri pa smo izkoristili 
svojo priložnost in zmagali. Pozna se da 
je prvenstvo dolgo in obe ekipi sta že 
zasičeni."

“N POGLED S 
STRANI

Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

V soboto se konča prvoligaški ples. Sobotna 
tekma proti Hrpeljcem (odvisno od sredinih 
tekem), bo verjetno "labodji spev" za oba 
nasprotnika. Kako nepotrebno in razsipno je

bilo to razigravanje. Če so Hrpeljci upali, in še 
upajo, so Izolani morali ob vseh problemih in 
težavah odigrati izgubljeno bitko. Ob vsej 
kuhinji (žal nedokazani) se nekateri še vedno 
obnašajo neprizadeto. Kako dolgočasno in 
obremenjujoče je vse skupaj se vidi na tekmah, 
vsem je vsega čez glavo. Žal pa bodo ti isti klubi 
v novem prvenstvu zopet glasovali za isti 
tekmovalni sistem in si tako zagotovili še nekaj 
"dodatnih" točk, za vsak slučaj.
Na ženski strani so stvari enako nedorečene. 
Povrh vsega so se Izolanke znašle v nehvaležni 
vlogi "kreatorja", kar vsekakor ni bilo prijetno. 
Reševanje kože v zadnjih tekmah zahteva veliko 
denarja in "dobrih vez", toda vse v dobro 
rokometa. V soboto bo vsekakor bolj zanimivo v 
Kopru, kjer se bodo udarili Koprčani in 
Sežančani. Ob vseh nenadejanih stvareh so

Koprčani prvo tekmo zmagali in Kraševce 
postavili na trda tla. Tudi tukaj pride na dan ves 
absurd razigravanj. Mitol je premočno osvojil 
prvo mesto in edini kiks ga lahko stane 
napredovanja. Seveda zaslužijo Koprčani 
čestitke, tudi v športu je dobro biti ob pravem 
času na pravem mestu. Vedno nekomu ostane 
tolažba, da poizkusi ponovno, z močnejšo 
voljo predvsem pa debelejšim računom. Tudi 
to ni vedno merodajno, poizkusiti pa je le 
vredno.

http//izola.gvcri.net
POD BELVEDERJEM
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ROKOMET - MOŠKI
MRK Izola H. Morie : Dobova 27:35112:151
MRK Izola Hoteli Morje: Klobas /, Bubnič /, Sovdat 
3.5, Muha M. 4.0, Muha B. 3.5, Vukovič 3.0, 
Ropotar 3.0, Gregorič 3.0, Hodžič 3.0, Čebular 3.0, 
Cah 3.0, Vončina 3.5, Žeger 3.0, Cetin 3.0 
Strelci: Sovdat 5(3), Muha M. 6, Muha B. 4, 
Vukovič 4, Ropotar 3, Čebular 1, Cah 3, Cetin 1(1) 
Tudi tekma Izola Dobova se je zaradi zamude 
Včlenjčank na tekmo ženske lige začela s polurno 
zamudo. Presenetljivo sojo začeli Izolani zelo dobro. 
Po začetnem vodstvu Dobove z 0:1 so domači 
povedli s 3:1 in prednsot držali vse do 13 minute ko 
so Dobovčani ponovno izenačili na 6:6. Od takrat 
dalje so imeli pobudo gostje, vednar se niso uspeli 
odlepiti na več kot dva zadetka prednosti. Šele v 
zadnji minuti prvega dela so povedli s tremi zadetki 
prednosti.
Pri domačih je ponovno začel dobro ROPOtSC, ki pa se 
je poškodoval in sredi prvega polčasa odšel na klop 
do konca tekme. Na drugi strani je imel svoj dan ŠkOf, 
ki je predvem v trenutkih dominacije domačih, 
vseeno ohranjal ravnotežje, v nadaljevanju pa 
omogočil svojim miren zaključek. Vse dokler so 
Izolani odigrali kolektivno in borbeno so bili ali pred 
ali pa tik za petami gostom. To je trajalo prvih 
trideset minut, v drugem delu pa so popolnoma 
popustili. Jan Cetinje dosegel prvi zadetek v drugem 
delu s sedmih metrov in znižal vodstvo gostov na 
vsega dva zadetka.
Nadaljavanje pa je bilo popolnoma v rokah gostov, ki 
so svojo prednost predvsem iz hitrih protinapadov po 
uspešnih obramabah Škofa nenehno poviševali in si 
v 56 minuti priigrali že 12 zadetkov prednosti. 
Gostujoči trener Sandi Deržič je ponudil priložnost 
vsem igralcem in v zadnjih minutah so Izolani v igri 
brez obramb omilili poraz.
Jakob VukOViČ V prvem delu smo odigrali kolektivno 
in se enakopravno kosali z gosti. V drugem delu je 
popustila koncentracija, nastopila je utrujenost in 
gostje so si prigreli razliko, ki pa je bila po mojem 
mnenju na koncu le previsoka."

ROKOMET - MLAJŠE SELEKCIJE
ŽRK Zagorje jRK R. Daewoo Izola 18:2417:151
ŽRK Bajc Daewoo Izola: Šviligoj, Sušelj 3, Adamič 
9(2), Petrinja 5, Ristič, Čič, Cubrilo, Makovec, 
Mitruševska 1, Argenti 5, Dujc, Posavac 1 
Straejše deklice Izole so v odločilni tekmi premagale 
ekipo Zagorja in se uvrstile v finale. Naša dekeleta 
so imela že deset zadetkov prednosti iz prvega 
medsebojnega srečanja, endar se niso ozirala na to in 
so v Zagorju takoj pokazala, da želijo zmagati, kar 
so na kobncu tudi storile. Prednost Izolank je od 
prve minute dalje samo naraščala in le v zaključku 
so domeče nekoliko omilile poraz.

MLAJŠI DEČKI A
V soboto, 13.5 je v športni dvorani bonifika potekal 
polfinalni turnir za mlajše dečke A. Sodelovale so 
ekipe Ribnice, Kopra, Izola In Trebnjega Končni
zmagovalec je bila Ribnica, ki je po višini prekosila 
vse igralce drugih ekip in se zasluženo uvrstila v 
finale. Izolani so prikazali dobro igro in na koncu 
zasedli- 3. mesto V prvi tekmi so naši izgubili proti 
Ribničanom, nato pa so na tekmi za tretje mesto 
premagali Trebnje. Koper jc bil v prvi tekmi boljši 
od Trebnjega, potem pa v finalu ni imel možnosti 
proti Ribnici in je osvojil 2. mesto. Izolani se bodo 
imeli priložnost pokazati že naslednji teden, ko bo v 
Ribnici finalni turnir za mlajše dečke B.

Mlajši dečki D
V soboto, 20. maja bo v športni dvorani v Ribnici 
finalni turnir za mlajše dečke B. Sodelovale bodo
ekipe iz Dola pri Hrastniku. Ormoža, Ribnice In Izole
"Našim" čestitamo za uvrstitev!

TUL GRE PROTI SYDNEYU
Slovenski veslači so zelo dobro nastopili na 
mednarodni veslaški regati v nemškem Duisburgu v 
konkurenci 250 veslačev iz 18 držav Prvi dan je Erik 
TUL veslal v kombiniranem dvojnem četvercu skupaj 
z koprčanoma Sulčič Iztokom in Mizerit Davorjem ter 
blejcem Galičič Žigo. Izmed 12-ih posadk so osvojili 
6.mesto v svoji skupini in se niso uvrstili v neposredni 
popoldanski finale. Mali finale se ni vozil. Drugi dan je 
v posadko sedel mariborčan Nipič Iztok (zamenjal je 
koprčana Sulčiča). Posadka se je v svoji skupini kot 
tretja uvrstila v popoldanski finale, kjer je zasedla 
6.mesto (sodelovalo io posadk). Omeniti velja, da je 
bilo v finalu kar pet ekip z finala Svetovnega prvenstva
ÌZ leta 99'. V obeh nastopih seje pokazalo, da so veslači 
dobro kondicijsko pripravljeni, vendar jim manjka 
uveslanosti (do sedaj so v tej postavi opravili deset 
skupnih treningov), kar bodo poskušali nadoknaditi do 
prve tekme svetovnega pokala v MUHCbnu Od 2.d0 
ijunija Posadka bo veslala v postavi Erik TUL, Davor 
MIZERIT, Iztok NIPIČ in Žiga GALIČIČ Vsi člani posadke 
so zelo vztrajni in trdno prepričani, da se bodo skozi 
kvalifikacije prebili na Olimpijske igre, kjer se bodo 
poskušali čimbolje uvrstiti. Za Erika TULA se tehtnica 
nagiba v prid nastopu v dvojnem Četvercu. kjer je 
konkurenca za nianso lažja kot v enojcu.
Mladinci bodo naslednji vikend nastopili na 
mednarodni kriterij ski regati v češkem Brnu. Iz Izole 
bodo nastopili na regati nastopili Toni BARAI), Rine 
PIŠIAR, Branko BAUlC Andrej KRIŽMANČIČ in Tomaž 
HVALA (vsi člani VK "IZOLA" Izola). Mladi veslači pa 
se bodo pomerili na tradicionalni regati v Izoli. Regata 
14.05. v Trstu je odpadla zaradi burje.

Vlado KRULČIČ

VETER V LASEH 
S ŠPORTOM PROTI DROGI
Športna srečanja bodo v soboto, 20.maja 
2000
ODBOJKA NA PESKU: Peščena igrišča v 
San Simonu, pričetek obl0.uri / Izvajalec: 
Moški odbojkarski klub - Izola / Ekipo 
sestavljajo po 2 dečka in 2 deklici.
MALI NOGOMET: Večnamenska dvorana 
v Livadah, pričetek ob 10.uri / Izvajalec: OE 
Center za šport Izola / Ekipo sestavljajo po 
trije dečki in tri deklice (5 igralcev + vratar) 
KOŠARKA - trojke: Igrišče pri telovadnici v 
Livadah, pričetek ob 10.uri / Izvajalec: OE 
Center za šport Izola / Ekipo sestavljata dva 
dečka in ena deklica.
Prijave za zgornje športe sprejemamo na 
tekmovalnih mestih 20.05.2000 ob 9.30 uri 
in na OE Center za šport do 19.05.2000. 
POHOD PO ZGORNJEM TOKU REKE 
DRAGONJE
Pohod bo v soboto 20 maja 2000-02-18 
Odhod iz Izole ob 8.00 uri, prihod v Izolo ob 
14.uri.
Prijavnina 300 SIT po 
udeležencu. / Izvajalec:
Rod Jadranski stražarji 
Izola. / Pohoda se lahko 
udeležijo le učenci 
višjih razredov.
Prijave za pohod 
sprejemamo na sedežu 
OE Center za šport 
Izola do torka, 16.maja 
2000, na tel. 640 35 39.
PRIZNANJA 
Zmagovalne ekipe 
bodo prejele
priložnostna praktična 
darila in diplome. Vsi 
udeleženci bodo
sodelovali na
nagradnem žrebanju, ki 
bo na finalni prireditvi.

45. ISTRSKA 
VESLAŠKA REGATA
V izolskem zalivu, natančneje z osrednjim prizoriščem 
v Simonovem zalivu, bo to nedeljo potekala 
tradicionalna istrska veslaška regata, ki io organizira 
VK Argo Izola.
Organizatorji tudi letos pričakujejo udeležbo kakšnih 
450 do 500 veslačev iz Italije, Hrvaške in Slovenije, 
manjkali bodo le slovenski reprezentanti, ki so na 
pripravah oziroma bodo odpotovali na regato na 
Češko.
Težjim regatam so se v korist domače odrekli nekateri 
mlajši veslači kluba organizatorja, tako da bodo boji 
vseeno zanimivi, domači pa upajo na čimboljšo skupno 
uvrstitev. Kot je povedal IZtOK Butinar, ki je hkrati 
trener in veslač dvojnega četverca v katerem veslajo še 
Božič, Žolgar, Gustinčič in Jovičič se pripravljajo na 
dveh ravneh. Če bodo uspeli v članski konkurenci bo 
veslal tudi sam, v nasprotnem pa bo mladinska postava 
(do 23 let) skušala doseči čimboljši rezultat na 
svetovnem prvenstvu.

ŠPORTNI PUS
Mednarodni plesni turnir v latinskoameriških in 
standardnih plesih »SLOVENIJA OPEN« ie letos 
potekal že šestič. Tako kot lani sta ga tudi tokrat 
organizirala Plesni klub Fredi iz Ljubljane in Plesni 
klub Fredi Izola. Tekmovanje je potekalo pod 
pokroviteljstvom Plesne zveze Slovenije in prvič 
letos tudi pod pokroviteljstvom Svetovne plesne 
zveze LIDSFI, kar pomeni pridobitev točk za svetovno 
rang lestvico amaterskih parov.
Na dvodnevnem turnirju so pari plesali pet 
latinskoameriških plesov (samba, cha-cha, rumba, 
pašo doble in jive) in pet standardnih (angleški 
valček, tango, dunajski valček, slowfox in 
quickstep). V soboto (250 parov) so mlajše 
kategorije plesale standardne plese, starejše pa 
latinskoameriške, v nedeljo (290 parov) pa obratno. 
Tako je bil sobotni finalni večer v latinskih ritmih 
bolj živahen in dinamičen, nedeljski pa standardno 
eleganten. Za pridobitev točk na IDSF lestvici je 
plesalo LA okoli 70 parov, ST pa 60 parov. 
Sodelovalo je 13 držav.
Tako močne konkurence v članskem finalnem delu 
latinskoameriških plesov pri nas še ni bilo. Z odlično 
predstavo in vrhunskim plesom so najboljši plesni 
pari navdušili gledalce v nabito polni športni 
dvorani. Vso elito pa sta vendarle zopet premagala 
naša državna prvaka in prvaka lanskoletnega turnirja 
Andrej Škufca in Katarina Venturini. Za njima sta se 
uvrstila poljska državna prvaka Michael Malitowski 
in Iwona Golczak, tretja pa najboljša češka plesalca 
Tomaš Hošek in Brigita Fùrsterova. V finalu smo 
imeli še en slovenski par. Z dobrim nastopom sta se 
Zoran Plohl in Tatsiana Lahvinovich s 6.mestom 
pridružila zvezdam sobotnega večera.
Andrej in Katarina sta bila uspešna tudi v standardu, 
kjer sta ju prehitela le Italijana Mirco in Marica Selli, 
sicer osma na svetovni lestvici.

ŠPORTNA TRGOVINA / KOLESARSKI CENTER

UGODNA 
PRODAJA KOLES 

VSEH ZNAMK in MODELOV
Plačilni pogoji:
PLAČILO V GOTOVINI-10%
PLAČILO NA KREDIT - 
1 LETO BREZ OBRESTI
PRODAJA STARO - ZA NOVO

TRGOVSKI 
CENTER 

r ZELENI PARK KOPER
tel.: 38 -804

k SERVIS In PRODAJA KOLES J 
Kajuhova 28, Izola

tel.: 645 332

OBIŠČITE NAS V IZOLI in KOPRU
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SKIAD RS
za ljubiteljske kulturne delavnosti 

Območna izpostava Izola 
tel.: 600 830

Od 1. pa do 8. julija bo v Izoli potekala

POLETNA SOLA FILMSKE ANIMACIJE
Šola je namenjena mladim ustvaijalcem in mentorjem filmskih krožkov ter 
vsem, ki jih zanima filmska animacija. Glavni predavatelj je priznani filmski 
ustvarjalec KONISTEINBACHER, k sodelovanju pa smo povabili še druge 
strokovnjake med katerimi so MARJAN MANČEK, BOJAN JURC, 
GORAST RADOJEVIČ, VALTER PODGORNIK in drugi.

Program:
- OD ZAMISLI DO STRIPA
- OD STRIPA DO SNEMALNE KNJIGE
- IZ STRIPA V ANIMACIJO
- RAČUNALNIŠKA ANIMACIJA
- MONTAŽA
- ZVOČNA IN GLASBENA OPREMA Fl
- UPORABA 3D PROGRAMA _ _ _

Zadnji rok za prijavo je 16. junij 2000. Število prostih mest je omejeno. Vpis 
in informacije na tel. št. 6400-830.

zadnli rok za oddajo ie pred vrati.
Vsa društva in posameznike obveščamo da je 31 .maj zadnji rok za

nHHajn kulturnih prngramnv Pnhitit^

SREDNJEŠOLCI, POZOR ! 
EX-TEMPORE za obalne srednje šole

Srednja gostinska in turistična šola Izola ter Scuola media Pietro Coppo 
organizirata od petka do ponedeljka Ex-tempore za obalne srednje šole.
Omenjena prireditev je namenjena predvsem spodbujanju bodočih umetnikov k 
likovnemu izražanju, hkrati pa jim je na ta način dana možnost, da se s svojimi deli 
predstavijo javnosti. Mladi slikarji bodo slikali na temo "Izolske ulice in vedute", lahko 
pa si izberejo tudi prosto tematiko. Najboljše izdelke bo izbrala komisija v sestavi: 
Tonka Tacol, Nives Marvin, Aurora Fonda in Teo Tavželj.

Organizatorji si želijo kar najštevilčnejšo udeležbo, upajo pa tudi, da bo prireditev 
postala tradicionalna.

Program Ex-tempora pa je naslednji:
Žigosanje podlag v Galeriji Alga: v petek, 19.05. od 10.do 19.ure in v soboto, 20.05. 
od 10. do 12.ure;
Oddaja izdelkov v Galeriji Alga: v ponedeljek, 22.05. od 10. do 13.ure ;
Otvoritev razstave in podelitev nagrad: v ponedeljek, 22.05., ob 19.uri v Galeriji Alga.

: kino ODEON Izola3
" 19.5. do 24.5.-

: MIŠEK z
Z STUART LITTLE;

PRIVOŠČITE Sl KULTURO !
Center za kulturo, šport in prireditve Izola

Kulturni center Izola
Bazoviška 4, tel.: 645 571

Program prireditev v Kulturnem 
domu v mesecu maju 2000

Petek, 19. maja ob 20.00
Slawomir Mrožek

KAREL
Premiera skupine STEPS

Režija: PRIMOŽ GREŠAK 
Igrajo: Mateja Palčič, Marja Ličen, Jernej Žakelj 

Komedija absurda, ki razkriva človekovo slo po ubijanju in gledalcu zastavlja vprašanje, kje 
so etične meje ubijanja in kdo je sploh ubijalec...
Vstopnina: 1.000 SIT, študentje, dijaki 500 SIT

Ponedeljek, 22.maja ob 18.00 - galerija ALGA 
Otvoritev razstave dijakov srednjih šol.

Program filmskih predstav v kinu ODEON v mesecu maju

18.5. Filmsko gledališče 
GLAVNA POSTAJA, Brazilija

19.5. do 24.5. - MIŠEK STUART LITTLE, komična družinska pustolovščina 
ČLOVEK Z LUNE, komična drama

25.5. - Filmsko gledališče 
KIKUJIRO, Japonska

26.5. do 31.5. - BREZGLAVI JEZDEC, grozljivka

LEP USPEH MLADIH PIANISTK
V petek, 12. in soboto, 13. maja je v organizaciji Centra za glasbeno vzgojo 
Koper v koprski glasbeni šoli potekalo sedmo tekmovanje mladih pianistov 
Primorske. Tekmovanja seje udeležilo enajst glasbenih šol: idrijska s tremi 
udeleženci, ilirsko bistriška s štirimi, koprska z dvanajstimi, piranska z 
dvema, novogoriška s šestimi, postojnska z eno, sežanska s tremi, tolminska 
s tremi, Glasbena matica - šola M. Kogoj iz Trsta s petimi, ajdovska s 
štirimi, cerkniška s petimi, SCGV E.Komel iz Gorice z dvema in izolska s 
tremi tekmovalkami. Skupaj je bilo na tekmovanje prijavljenih 53 solistov 
in klavirskih duov. Petčlanski ocenjevalni komisiji je predsedoval g. Sijavuš 
Gadžijev, predstojnik klavirskega oddelka koprske srednje glasbene šole, 
člani pa so bili učitelji klavirja glasbenih šol: Bojan Glavina (CGV 
Koper-GŠ Piran), Tatjana Grahelj (GŠ Idrija), Andreja Konjedic-Lenardič 
(GS Nova Gorica) in Metka Lebar (GŠ F: Gerbiča Cerknica).
Iz Izole so se tekmovanja udeležile učenke iz razredov Darinke Jug in 
Aleksandre Alavanja Drucker:
* Leja.Romana Zupančič (roj. 11.12.1991), kategorija "začetniki", 76,40 
točke: bronasto priznanje;
* Pia Rižnar (roj.24.4.1987), lb kategorija: 84,20 točke in srebrno priznanje;
* Zarja Vatovec (roj. 16.12.1988), kategorija lb, 88,80 točke in srebrno 
priznanje.

VSEM UDELEŽENKAM ISKRENO ČESTITAMO!
VODSTVO ŠOLE

Danes 18, 05. 2000 ob 20.30 uri
DRAMA O IZGUBLJENIH OTROKU! V VELEMESTNI DŽUNGLI

GLAVNA POSTAJA - 
CENTRAL DO BRASIL

Berlin 98: nagrada Zlati medved za najboljši film festivala. 
Nominacija za oscarja 99: najboljši tuji film in najboljša igralka Fernanda 

Montenegro, Vincius de Oliviera režiser: Walter Salles

25. 05. 2000 ob 20. 30 uri
GANGSTER IN OTROK ALI BRAZILSKA "GLAVNA POSTAJA" PO JAPONSKO. 

KI KU JI RO/KIKUJIRO NO NATSU
komična družinska pustolovščina Cannes 99, Ljubljanski mednarodni festival 99 

Beat Takeshi, Kayoko Kislrimoto režiser: Takeshi Kitano
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Funesti presagi? CAN di Isola:
finaziamenti 2001 - piano già pronto

Ce la farà o non ce la farà il dottor Andrej 
Bajuk ad assicurarsi i 46 voti della Camera di 
Stato per approvare il suo governo, messo 
assieme dopo una tormentata trattativa ? Visto 
che ci sono stati per la sua elezione, logica 
farebbe supporre che lo stesso numero verrà 
garantito anche per la sua compagine. Come 
si sa, però, in politica niente è mai scontato, 
tanto più in una situazione come quella 
slovena attuale, dove le maggioranze si 
formano con voti clandestini di cui nessuno 
- o quasi - conosce la provenienza.
Oltre a questo dilemma, almeno per quanto 
ci riguarda, c’è pure tutta una serie di 
valutazioni su cosa e su come questo eventuale 
futuro governo, se confermato, influirà sulla 
posizione della nostra comunità nazionale. 
In questo campo le cose diventano più serie: 
con alcuni di questi ministri la nostra 
minoranza ha già avuto a che fare in passato, 
vuoiperchégiàesponentidigovemiprecedenti, 
vuoi perché personaggi della vita culturale e 
sociale slovena, vuoi perché membri di 
importanti organismi statali, come per 
esempio la Corte costituzionale. E se per 
alcuni il giudizio potrebbe essere 
sostanzialmente positivo, per altri prima di 
formulare un giudizio bisognerebbe farlo con 
maggiore cautela.
Se è vero - come si sostiene - che la Slovenia 
è uno Stato di diritto e che ha risolto 
sostanzialmente bene la tutela delle proprie 
minoranze nazionali sia con la Carta 
costituzionale, sia con apposite norme di 
legge, allora il problema dovrebbe avere 
un 'importanza marginale. In fondo, uno Stato 
di diritto con una tradizione democratica 
ormai consolidata, il fatto che al timone di 
comando si trovino forze di destra o forze di 
sinistra, non dovrebbe incidere sulla posizione 
sociale, economica, culturale e politica di 
una comunità nazionale. Ciononostante delle 
perplessità esistono, e noi che viviamo 
all ’interno di questa comunità, le percepiamo 
quotidianamente, e non è questione di 
ipersensibilità. Già il governo che ci siamo 
lasciati alle spalle non ha dimostrato eccessiva 
disponibilità nei nostri confronti: per quanto 
e per come lo ha fatto, ma soprattutto per 
quanto non ha potuto o voluto fare. Ed era un 
governo di centro-destra. Ora, il governo 
potrebbe essere completamente di destra. Anzi, 
come ha detto uno dei più alti esponenti di 
questa coalizione, sarà tanto a destra che più 
a destra, per chi si richiama alla democrazia, 
non ci sarà più spazio. Tomo a ripetere che 
per noi, destra o sinistra, non dovrebbe fare 
una gran differenza. Ma... sì, c’è un ma... che 
scaturisce da quanto è emerso nel corso del 
dibattito parlamentare che, alla fine, ha 
portato a questa nuova maggioranza. 
Importanti esponenti di questa coalizione, 
riferendosi alla nostra comunità e al nostro 
deputalo al Parlamento, hanno lanciato strali 
talmente pesanti che se non fossimo premuniti 
di una forte dose di ottimismo potremmo dire 
che sono stati messaggi portatori di funesti 
presagi.

Silvano Sau

La Comunità autogestita della nazionalità italiana di Isola ha discusso e approvato la settimana 
scorsa la bozza di programma delle attività culturali per il 2001. Con qualche mese di anticipo 
rispetto alla prassi degli anni scorsi, il piano di lavoro è stato inviato alla Comunità autogestita 
costiera, affinché assieme alle altre comunità di Capodistria e Pirano, possa redigere una 
proposta omogenea e unitaria da inviare al Ministero della Cultura. Inutile dire, che dovendo 
rispettare i criteri sanciti dal Ministero, molte iniziative sono state o cancellate o ridotte per non 
superare i mezzi preventivati per l’anno prossimo e che non dovrebbero superare l’incremento 
medio che verrà indicizzato con il Bilancio dello Stato. Come è noto, il piano delle attività 
culturali, con tutti gli annessi e connessi per tutte le CAN dovrà essere inviato al Ministero per 
la cultura non oltre il 31 maggio prossimo. E visto che tutto sarà pronto già entro il prossimo 
mese, speriamo di non dover attendere la metà del prossimo anno per poterlo mettere in 
pratica, come è successo in questo anno 2000.
A proposito, i contratti per la fruizione dei mezzi per le attività culturali di quest’anno, sono stati 
finalmente firmati e controfirmati, per cui già con le prossime settimane - pur se con un ritardo 
di quasi cinque mesi - si potranno realizzare le iniziative programmate.

S.S.

Scuola media:
Maturità e nuova iniziative

Lunedì 8 maggio, alla Scuola Media Pietro Coppo, come in tutte le scuole superiori della Slovenia, 
si è svolta la prima prova scritta degli esami di maturità per tanno 2000.1sette alunni delt indirizzo 
tecnici in economia e commercio che hanno scelto l’esame conclusivo hanno infatti scritto un saggio 
argomentativo di lingua italiana. Gli altri scritti si svolgeranno dal 3 al 12 giugno, mentre le prove 
orali saranno sostenute dagli stmlenti del quarto anno dal 26 al 30 giugno.
Quest'anno gli esiti degli esami verranno 
pubblicati dal Centro nazionale per gli esami 
in anticipo rispetto al passato e precisamente il 
15 luglio. A detta del preside, professor Alberto 
Scheriani, le prove si sono svolte in un clima 
sereno e di fiducia nelle proprie capacità da 
parte dei candidati. Le impressioni sono 
senz'altro positive e all'istituto si dichiarano 
contenti di questo inizio. Sono i penultimi 
esami di maturità che vengono sostenuti dagli 
allievi della Pietro Coppo. Infatti la nuova 
legislazione scolastica prevede tali verifiche 
finali soltanto per i ginnasi e la scuola di Isola 
intende rimanere un istituto tecnico 
professionale che prepara i giovani per inserirsi 
subito nel mondo del lavoro. A conferma di ciò 
bisogna ricordare che il numero degli studenti 
che ha scelto gli esami di licenza per finire il 
corso di tecnico in economia e commercio è 
stato nel passato sempre alto. Il Preside ci ha 
poi informato che le pratiche burocratiche per 
dare inizio alla costruzione della nuova ala

dell'edificio procedono molto a rilento, ma si 
dichiara fiducioso e spera che i lavori possano 
iniziare in estate o al massimo in settembre. Ciò 
faciliterà comunque ad alunni ed insegnanti 
una tranquilla conclusione dell'anno scolastico 
in corso.
Veniamo informati pure su due nuovi eventi 
che caratterizzeranno gli ultimi giorni di lezione. 
A fine maggio sette alunni della Scuola media 
parteciperanno per la prima volta, assieme ad 
altri coetanei di Isola, alla manifestazione 
Giochi Uniti delle Nazioni, che vedrà riuniti 
nella Repubblica Ceca giovani provenienti da 
Paesi diversi. Per consolidare conoscenze e 
amicizie gli organizzatori cechi proporranno 
laboratori e gruppi di ricreazione.
La Pietro Coppo si è fatta infine promotrice, 
assieme alla Scuola alberghiera di Isola, di una 
gara di disegno e di pittura tra gli alunni delle 
scuole medie del litorale. Il Preside ci comunica 
che gli organizzatori intendono allargare 
l'iniziativa ad altre scuole della regione.

Marino Maurel

Count down: Palazzo Manzioli

Ancora P giorni foto C. Chicco



Sabato 13 maggio si è tenuta a Trieste, nella Sala 
“Primo Rovis ”,di Via Ginnastica, la sesta edizione 
del Memorial “Don Claudio Valle”. La 
manifestazione, che è stata organizzata dal coro 
ospitante, ha visto la partecipazione di tre gruppi 
corali: il “Silvulae Cantores”, gruppo canoro 
ospitante, diretto dalM.oG. Botta, che ha eseguito 
alcuni brani operistici, il Coro Giovanile 
“Basovizza ” diretto dalla professoressa A. Kaira, 
che ha presentato un programma di canti sloveni 
e di folklore internazionale ed il nostro Coro 
“llaliaetum” della Comunità degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” diretto dal M.o 
Claudio Strudthoff, che ha chiuso la serata alla 
grande con un programma variegatissimo e

ottimamente eseguito che ha spaziato dalla polifonia 
sacra ai canti popolari e al folklore internazionale. È 
la prima della serie di uscite che vedrà l’Haliaetum 
impegnato in varie manifestazioni: già questa settimana 
si esibirà in una rassegna a Fogliano presso Rcdipuglia 
e la settimana seguente, la più impegnativa, in una 
tournée nel Piemonte, in quel di Chivasso. Dovrebbero 
seguire, come da programma, altre uscite in Friuli - 
Venezia Giulia, in Istria e nel Goriziano sloveno. A 
detta della presidente Eleonora Matijašič, i mesi 
invernali sono stati un periodo di studio intenso 
proprio per affrontare con un programma abbastanza 
aggiornato le anzidette uscite, quelle che seguiranno, e 
il venticinquesimo anniversario che verrà celebrato in 
autunno.

C.C.

“Il vento di primavera spazza 
via i rifiuti ingombranti”

È il titolo dell'azione di pulizia iniziata a Isola il 27 marzo scorso e 
conclusasi poche settimane fa. A tutti gli isolani era stato recapitato un 
volantino pratico e colorato nonché bilingue contenente le informazioni 
sulla raccolta dei rifiuti ingombranti. In vari punti della città e della 
periferia erano stati collocati contenitori per i rifiuti di vario genere. 
''L'iniziativa ha avuto successo, tipo sono indubbiamente le

benvenute e dovrebbero ripetersi

Non c'è più religione
È esplosa la bella stagione e con questa sono riesplosi i vecchi 
problemi: quelli legati alle dichiarate scelte economiche di Isola. 
E risaputo che la nostra cittadina punta, almeno nelle parole, al 
turismo, però fa poco o niente per svilupparlo. Anzi, in qualche 
occasione con la sua indolenza ci lavora contro. Ne è esempio il 
caso del "Buffet Doro" che con una licenza più che trentennale per 
esercitare anche alt aperto si trova ancora oggi a dover affrontare 
gli umori deirinquilina della casa accanto che dichiara guerra ai 
"čevapčiči". E a che "čevapčiči"! Crediamo che sia giunto il 
momento di dover spiegare, da parte di chi è di competenza, ai 
cittadini isolani che senza un minimo di fumo e senza qualche nota 
musicale ogni discorso legato al turismo è campato in aria.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA

ben il 45% in più rispetto a quella 
autunnale, grazie alla maggiore 
sensibilità e partecipazione dei 
cittadini ed anche ai mezzi di 
informazione per avere dato le 
necessarie notizie" - ha ribadito 
Marino Domio, direttore 
dell'azienda pubblica Komunala, 
che in collaborazione con il 
comune e le comunità locali, ha 
guidato quest'azione di pulizia. 
Due le novità che hanno 
caratterizzato l'iniziativa: i 
cittadini hanno potuto 
depositare ramaglie e residui 
vegetali in contenitori mobili. Si 
è inoltre voluto dare una mano 
ai più anziani, a coloro che non 
hanno la possibilità di trasportare 
i rifiuti ingombranti. 35 sono stati 
-al riguardo- gli interventi.
Ne abbiamo parlato con Iva 
Šturm, che abita al sesto piano e 
che da tempo voleva sbarazzarsi 
dei pesanti e non più utilizzabili 
elettrodomestici. "Abbiamo 
telefonato all'azienda Komunala 
e subito si sono presentati due 
operatori ecologici per soddisfare 
la nostra richiesta. Azioni di questo

con maggiore frequenza" - ha 
dichiarato.
Nota dolente sono però le 
discariche abusive soprattutto 
nelle zone periferiche: 
automobili di chissà chi 
abbandonate in mezzo ai prati o 
giù per i burroni, rottami di vario 
genere nei boschetti, ecc. 
immagini che di certo non 
rendono onore alla città. 
"Dobbiamo però rilevare, che le 
discariche abusive sono di minori 
entità rispetto agli anni precedenti" 
- risponde Domio. 
Recentemente sono state fatte 
azioni di pulizia anche su questo 
fronte (alcune discariche sono 
ora completamente sanate) ma 
a ben poco serviranno se la gente 
non capirà l'importanza della 
natura incontaminata.
Una ragione in più, dunque, per 
attivare ulteriori campagne di 
sensibilizzazione e promuovere 
la tutela della natura - un valore, 
questo, spesso sottovalutato e di 
esempi tristi ne abbiamo sin

BIBLIOTECA E SALA DI 
LETTURA

Orario d’apertura: da lunedì a 
venerdì dalle ore 17 alle 19.

MANIFESTAZIONI CULTURALI

Sabato 20 maggio, ore 20. Casa 
di Cultura
Vili CONCERTO DI PRIMAVERA
Rassegna tradizionale di canto 
popolare con la partecipazione dei 
gruppi CORO ALPINO DI 
BRENDOLA (Vicenza), diretto dal 
M.o Alberto Liviero, CORALE 
PICCOLBONI DI MEDUNO 
(Pordenone), diretto dal M.o Italo 
Piovesana e CORO HALIAETUM 
della CI “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola, diretto dalla M.a 
Eleonora Matijašič. 
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi". Ingresso libero.
Mercoledì 24 maggio, ore 19.30, 
Sala dei concerti di Palazzo 
Besenghi
Presentazione del volume 
ISOLA D’ISTRIA - dalle origini 
all’esilio
pubblicato dail’Associazione 
ISOLA NOSTRA di Trieste.
Parteciperanno alla serata i dott.ri 
Emilio Felluga e Fabio Colocci. 
Organizzazione: Comunità
autogestita della Nazionalità 
Italiana di Isola in collaborazione 
con l’Associazione "Isola nostra”e 
l’Università Popolare di Trieste. 
Ingresso libero.

TOURNÉE DEI GRUPPI DI 
ATTIVITÀ DELLA COMUNITÀ 
ITALIANA

Venerdì 19 maggio
Dopo l'esibizione del 13 maggio a 
Trieste, il Coro “Haliaetum" della 
CI “Pasquale Besenghi degli Ughi” 
diretto dal Maestro Claudio 
Strudthoff parteciperà alla

rassegna “Maggio musicale” di 
Fogliano presso Redipuglia che si 
terrà venerdì 19 maggio nella locale 
chiesa di Santa Elisabetta.
Da venerdì 19 a lunedì 22 maggio 
EX TEMPORE per le scuole 
medie del Capodistriano 
Temi: “Vie e vedute di Isola” e 
tema libero.
Timbratura dei supporti: venerdì 
19 maggio dalle ore 10 alle 19 e 
sabato 20 maggio dalle ore 10 alle 
12, nella Galleria Alga di Isola. 
Consegna dei lavori: lunedì 22 
maggio dalle ore 10 alle 13, nella 
Galleria Alga. Apertura della mostra 
e premiazione: lunedì 22 maggio 
alle ore 19, sempre nella Galleria 
Alga.
Organizzazione: Scuola Media 
Alberghiera e Turistica e Scuola 
Media "Pietro Coppo” di Isola. 
Sabato 20 maggio 
Partecipazione della squadra di 
calcetto della CI “Pasquale 
Besenghi degli Ughi” al Torneo di 
San Servolo organizzato dalla CI 
di Buie con la partecipazione di 
nove squadre provenienti da Italia, 
Slovenia e Croazia.
Da venerdì 26 a domenica 28 
maggio
Tournee del Coro “Haliaetum” 
della “Pasquale Besenghi” in 
Piemonte con un concerto nel 
Duomo di Chivasso e uno aTorassi 
presso Torino.
Domenica 28 maggio 
Partecipazione del Gruppo di ballo 
della CI “Pasquale Besenghi degli 
Ughi" diretto dalla prof.ssa Olivera 
Pajovič alla rassegna nazionale di 
ballo che avrà luogo a Celje.
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L’ex campo giochi ora pareheggio-deposito rifiuti fra le vie Trubar e Aškerc.
Foto: C. Chicco



KRIMINALIJE
Nadaljuje se sezona nenavadnih in nevsakdanjih dogodkov v katere so vpleteni 
naši občani, skupaj z njimi pa tudi izolski policisti. Včasih pride na pomoč še 
prometna policija iz Kopra s katero naši dečki sicer sodelujejo, vendar ne 
obdelujejo podatkov, ki so v pristojnosti koprskih kolegov, zato o njih mnogokrat 

. niti ne poročamo. Tako tudi nimamo podrobnega poročila o prometni nesreči na 
prehodu za pešce na Prešernovi cesti, kjer je avtomobilist v ponedeljek povozil 
kolesarja. K sreči se je vse končalo brez hujših posledic, tako kot v primeru 
občanke, ki bo telefonirala z limono in igralca pokra, ki je ugotovil, da 
računalniki goljufajo. Sicer pa, pojdimo po vrsti:

MEDNARODNE BATINE
Srboriti Izolani so se spravili nad Italijana, povod pa je bilo kršenje 
prometnih predpisov. Pri tem je prišlo do lahke poškodbe (po domače 
povedano jih je dobil) so dečki o dogodku obvestili preiskovalnega 
sodnika in državnega tožilca, ovadba pa še sledi.

TELELIMONA
Zaupljiva Izolanka je preko oglasa naročila in plačala telefonski aparat. 
Tudi paket je dobila, le daje bila v paketu navadna limona. Ker gre po 
mnenju vseh za prevaro so dečki podali ustrezno ovadbo.

SREČANJE GENERACIJ
Gospa srednjih let in mladenič, oba iz Izole, sta se sprla. To seveda ni 
nič nenavadnega, saj so spori med generacijami nekaj običajnega. Toda 
v tem primeru je šlo za dobra znanca, ki sta oba ljubitelja alkohola in 
zabave, na dokončno odločitev o zmagovalcu spora pa bosta mora 
počakati do obiska pri sodniku za prekrške.

NAPAČEN NASLOV
Sosedi sta obe lastnici hiše, vendar se nekako ne moreta dogovoriti o 
uporabi prostorov in sosednjih objektov. Vsakič ko pride do spora pa 
pokličeta na pomoč dečke, ki so že nekajkrat povedali, da niso pravi 
naslov za te zadeve in da bo bolje, če se oprimeta zasebne tožbe na 
sodišču.

TUDI ON GA IMA
Kako je ime dekletu ne vemo, očitno pa ga ima in zato je telefonsko 
SIM kartico posodila svojemu fantu. Ker gre za ljubezen iz pravljice je 
fant to dobroto izkoristil in porabil za 60 tisočakov impulzov. Dekle se s 
tem seveda ne strinja in ga je prijavila za goljufijo. Dokaz je na 
telefonskem računu.

UDRI PO SORODNIKIH
Sin je očetu brez dovoljenja odpeljal avtomobil, potem pa se skupaj z 
dekletom odpravil na obisk k teti. To je mimogrede in na skrivaj olajšal 
za 30 tisočakov od katerih je del izročil dekletu s svojo polovico pa je 
kupil mamilo. Tako bodo morali dečki napisati prijavo za drzno tatvino, 
prodajo mamila in poneverbo.

SOSEDO JE PRESTRAŠIL
Izolan se je, kljub dobri založenosti z maligani, odpravil proti domu, 
vendar je po poti omagal in obležal na cesti. Takrat seje z dela vračala 
domov soseda in se ob pogledu na ležečega tako prestrašila, da je 
poklicala na pomoč policista. Posebne vrste pomoč ni bila potrebna.

AVTOMAT SLEPARI
Pokeraš na avtomatu je najprej izgubil nekaj denarja, potem pa posumil, 
da avtomat goljufa. Prišli so dečki, on pa je hotel še pomoč inšpektorja, 
vendar so ga prepričali da si lahko privošči le zasebno tožbo pa še tam 
ne verjamejo, da bo kaj dosegel.

ZAMENJAVA V VRHU PP IZOLA
Po petih letih je izolsko policijsko postajo zapustil Robert Šenekar, ki je ves ta čas 
opravljal dela pomočnika komandirja policijske postaje. V tem obdobju so se v postaji 
izmenjali trije komandirji, zdaj pa se je tudi Robert odločil za spremembo, saj je že 
zaposlen na koprski prometni policiji kot pomočnik komandirja.
Mesto namestnika komandirja izolske policijske postaje pa je zasedel Goran 
Marsič iz Kopra, kije diplomant visoke policijske šole, doslej pa je bil policist 
kriminalist v lokalni kriminalistični skupini. V izolski policijski postaji bo 
"pokrival" področje kriminalitete in splošne policijske naloge.
Tudi sicer je kadrovska sestava izolske policijske postaje dopolnjena in 
spremenjena, saj so zaposlili 4 kandidate za policiste, ki so medtem opravili 
strokovni izpit in tri pripravnike iz Tacna. Skupaj je tako sedem novih 
policistov od tega ena policistka (Janja). Gre za policiste, ki so doma v Izoli in 
Kopru, dva pa sta prišla z Brkinov. Prav dejstvo, da je med policisti vse več 
domačinov je lahko pogoj za še boljše sodelovanje med občani in varuhi miru 
na lokalni ravni.
Robertu Šenekaiju se zahvaljujemo za dobro sodelovanje, novim pa želimo 
dobro delo in čimhitrejše spoznavanje okolja katerega del so postali.

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1,
6310 Izola, telefon: 066/66 31 285, 66 31284 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

KAJ VAM PONUJAJO BORZE ZNANJA?
Če se želite nečesa naučiti podatke o ljudeh, ki vas lahko to naučijo!
Če želite s svojim znanjem pomagati drugim podatke o ljudeh, ki potrebujejo vaše 
znanje in izkušnje! Če želite sodelovati v kakšni dejavnostipodatke o ljudeh, ki se 
zanimajo za podobne stvari!

PO ČEM NAŠI ČLANI TRENUTNO POVPRAŠUJEJO?
* Pretekli teden nas je poklicala dijakinja iz Ankarana, ki bi se rada naučila govoriti 
norveški jezik;
* Študentka iz Kopra seje obrnila na nas, ker potrebuje inštrukcije iz predmeta TEMELJI 
EKONOMIJE. Izrazila je željo, da bi ji kateri izmed profesorjev obrazložil problematiko 
in sicer po knjigi Dr. Miroslava Glasa: Ekonomija;
* Študent iz Kopra obiskuje 1. letnik Ekonomsko poslovne fakultete in potrebuje 
inštrukcije iz predmeta OSNOVE EKONOMSKE TEORIJE;
* Članica iz okolice Pirana bi se rada seznanila z nekom, starim od 30 do 45 let, ki bi seji 
pridružil na nadaljevalnem plesnem tečaju;
* Gospod iz okolice Nove Gorice še vedno išče informacije v zvezi z gojenjem 
deževnikov;
* Gospo iz Branika pa zanima kaligrafija.

Če kaj od navedenega veste in ste pripravljeni znanje deliti z našimi člani, nas 
pokličite ali obiščite in seznanili vas bomo z njimi. Naše posredovanje je brezplačno, 
o času in načinu izmenjave znanj ter obliki oddolžitve pa se med seboj sami 
dogovorite.

MALI OGLASI
- STANOVANJE V NAJEM VZAMEM ( sem začasno na invalidskem vozičku ) 
tel 041/201 -369
- PRODAMO kozličke za zakol ali nadaljno rejo. 041/ 950 068
- SAMIČKA TERIERJA atara 5 mesecev, podarimo dobrim ljudem, 
tel. 041/950 068
- R18 letnik 84 v voznem stanju ugodno prodam, tel. 646 270
- POCENI PRODAM KOMBI FORD transit z devetimi sedeži, tel 646 212 zvečer
- V Kranjski Gori ugodno prodamo novo, adaptiranao, opremljeno počitniškoO 
stanovanje v stanovanjski hiši. 47 m2 za 65.000 DEM, tel.: 041/ 564 813

BOR Z A 
znanj/ Y

poslovne storitve d.o.o. Izola

PO NOVEM PRI NAS TUDI 
FOTOKOPIRAMO !

Sončno nabrežje 4, Izola 
Tel.: 066/640 36 36



DVA DNEVA PLESNEGA BLIŠČA

Mednarodni plesni turnir v latinskoameriških in standardnih plesih 
"SLOVENIJA OPEN" je letos potekal že šestič in tako kot lani sta ga tudi tokrat 
organizirala Plesni klub Fredi iz Ljubljane in Plesni klub Fredi Izola. Tekmovanje 
je prvič letos potekalo pod pokroviteljstvom Svetovne plesne zveze (IDSF), kar 
pomeni pridobitev točk za svetovno rang lestvico amaterskih parov, zato se jih je 
zbralo kar lepo število. V soboto so mlajše kategorije plesale standardne plese, 
starejše pa latinskoameriške, v nedeljo pa je bilo obratno. Vso zbrano plesno elito 
sta premagala naša državna prvaka in prvaka lanskoletnega turnirja, Andrej 
Škufca in Katarina Venturini.

SPET 2000 ROŽ ZA LEPO IZOLO
V petek so številni Izolani, predvsem pa Izolanke spet prejeli v dar okrasno cvetje s katerim 
bodo to poletje olepšali balkone in okna našega mesta in podeželja. 2000 lončnic sta razdelila 
županja Breda Pečan in direktor Komunale, Marino Domio, o odmevnosti akcije pa priča 
tudi to, da so se za enako akcijo že letos odločili tudi v Novi Gorici in Postoini.

ŽIVAHNO V ŠOLAH IN VRTCU
Izolske osnovne šole in vrtci so v soboto razgibali tudi sicer dogajanja polno, 
čeprav deževno soboto. Bil je sicer običajen šolski dan. vendar so ga pripravili 
tako, da so v učilnice in 
večnamenske prostore 
povabili starše in druge 
Izolane. Pripravili so 
prikaze različnih
spretnosti, odkrili 
skrivnosti računal
ništva, se pomerili v 
tekmovanjih, skupaj 
reševali uganke in še 
marsikaj. Udeležba 
staršev je bila zelo 
dobra in še enkrat več 
so skupaj ugotovili, da 
je povezovanje šole s 
starši zelo pomembno.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

oCP cP
oblačno oblačno sončno sončno
max 23 max 26 max. 25 max. 27
min.14 min. 17 min. 18 min. 18

MOTOHOV KOT

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto

■ --v: oj TAEftKgjjj»

Ob nakupu Cordobe Vario vam podarimo 100.000 SIT, 
ob nakupu Toleda pa 170.000 SIT.

Ponudba velja za vozila na zalogi.

------------------- ///vrteSERT (gj/EREBi
_______ IZOLA, tel.:2168-011

MEDITERAN IMA PROGRAM
Mediteran festival je predstavil program letošnjega festivala, ki je tokrat zagotovo 
na ravni podobnih festivalov ' 
v Sloveniji in Evropi. Na 
sedemnajstih koncertih sc 
bodo predstavili glasbeniki 
iz vseh kontinentov z izjemo 
Avstralije, vse pa se bo 
dogajalo na Manziolijevem 
trgu. Letošnji mediteran 
bodo kršili nastopi brazilskih 
Cascabulho, španske
Dharmc in mongolske Ume 
(na fotografiji), zaključil pa 
jo bo glasbeni projekt 
domačega 3 Big banda v 
sodelovanju z Laro Baruca in 
Spiritsi.__________
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